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Jan Herbertson tel. 040-6268446 
 
Jan.Herbertson@svedala.se 

 Tjänsteskrivelse  
2017-03-24 

Dnr: 2015-000163  

 

Medborgarförslag om att anlägga en multiplan vid 
Roslättsskolan 

Förslag till beslut 

Utbildningsnämnden beslutar att ta med förslaget i budget 2018 och beakta 

detta i samband med skolgårdsinvesteringar.         

Sammanfattning av ärende 

I rubricerat medborgarförslag föreslås att kommunen ska anlägga en 

multiplan vid Roslättsskolan.  

Kommunfullmäktige beslutade den 14 maj 2012 att överlämna 

medborgarförslaget till beredningen för kultur och fritid för beredning.  

Beredningen för kultur och fritid beslutade den 29 augusti 2012 att 

översända ärendet till beredningen för samhällsbyggnad och tillväxt. 

Beredningen för samhällsbyggnad och tillväxt beslutade 15 januari 2013 att 

översända ett svar till beredningen för kultur och fritid. Beredningen för 

kultur och fritid behandlade ärendet 27 februari 2013. 

Kultur- och fritidsnämnden beslutade den 8 april 2015, § 32, att uppdra åt 

sekreteraren att översända ärendet till utbildningsnämnden. 

Utbildningsnämnden beslutade den 1 juni 2015, § 71, att uppdra åt 

Utbildning att utreda medborgarförslaget.  

Utbildningsnämndens presidium beredde ärendet den 28 augusti 2015, men 

önskade kompletterande uppgifter om kostnader m.m.  I det redovisade 

underlaget anges ekonomiska förutsättningar. Som komplettering kan 

meddelas att Miljö och teknik har önskat ersättning för närmare 

kostnadsutredning. 

Vid kontakt med Bygg och miljö har det framkommit att nuvarande bollplan 

och löparbana ligger på s.k. kvartersmark med allmänt ändamål. Det finns 

möjlighet att anlägga en multiplan. Om multiplanen ska anläggas mer än 0,5 

meter över marken krävs s.k. marklov. Om bodar eller andra byggnader 

behöver placeras krävs också bygglov. Beroende på det ytskikt som ska 

väljas krävs kontakt med miljöenheten.  

Vid kontakt med tidigare rektor för Roslättsskolan har det framkommit att 

frågan om multiplan har varit uppe till diskussion i den tidigare 

brukarstyrelsen på Roslättsskolan och i föräldrasamråd, men för skolans del 

har det funnits tveksamhet kring förslagets genomförande med tanke på 

kostnader och andra angelägna önskemål och satsningar.   
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  TJÄNSTESKRIVELSE  
2017-03-24 

UN SKOLA 2015-000163 
 

 

Handlingar i ärendet 

Kultur- och fritidsnämndens beslut 2015-04-08, § 32, med bilagt 

medborgarförslag, dat. 2012-05-10 

Beslut och svar av beredningen för samhällsbyggnad och tillväxt 2013-01-

15, § 1 

Preliminärt underlag till beslut, dat. 2015-08-26 

Stadsplanekarta (utdrag)          
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UTBILDNINGSNÄMNDEN  PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum: 2017-04-03  

 

Ordförandes signatur  Justerandes signatur  Utdragsbestyrkande 

     
 

§ 40  

Medborgarförslag om att anlägga en multiplan vid 
Roslättsskolan 
Dnr 2015-000163  

Beslut 
Utbildningsnämnden beslutar  

att föreslå kommunfullmäktige att besluta att ta med förslaget i budget 2018 och 
beakta detta i samband med skolgårdsinvesteringar.  

Sammanfattning av ärendet 
I rubricerat medborgarförslag föreslås att kommunen ska anlägga en multiplan 
vid Roslättsskolan.  

Kommunfullmäktige beslutade den 14 maj 2012 att överlämna 
medborgarförslaget till beredningen för kultur och fritid för beredning.  

Beredningen för kultur och fritid beslutade den 29 augusti 2012 att översända 
ärendet till beredningen för samhällsbyggnad och tillväxt. 

Beredningen för samhällsbyggnad och tillväxt beslutade 15 januari 2013 att 
översända ett svar till beredningen för kultur och fritid. Beredningen för kultur 
och fritid behandlade ärendet 27 februari 2013. 

Kultur- och fritidsnämnden beslutade den 8 april 2015, § 32, att uppdra åt 
sekreteraren att översända ärendet till utbildningsnämnden. 
Utbildningsnämnden beslutade den 1 juni 2015, § 71, att uppdra åt Utbildning 
att utreda medborgarförslaget.  
Utbildningsnämndens presidium beredde ärendet den 28 augusti 2015, men 
önskade kompletterande uppgifter om kostnader m.m.  I det redovisade 
underlaget anges ekonomiska förutsättningar. Som komplettering kan 
meddelas att Miljö och teknik har önskat ersättning för närmare 
kostnadsutredning. 
Vid kontakt med Bygg och miljö har det framkommit att nuvarande bollplan och 
löparbana ligger på s.k. kvartersmark med allmänt ändamål. Det finns möjlighet 
att anlägga en multiplan. Om multiplanen ska anläggas mer än 0,5 meter över 
marken krävs s.k. marklov. Om bodar eller andra byggnader behöver placeras 
krävs också bygglov. Beroende på det ytskikt som ska väljas krävs kontakt med 
miljöenheten.  
Vid kontakt med tidigare rektor för Roslättsskolan har det framkommit att frågan 
om multiplan har varit uppe till diskussion i den tidigare brukarstyrelsen på 
Roslättsskolan och i föräldrasamråd, men för skolans del har det funnits 
tveksamhet kring förslagets genomförande med tanke på kostnader och andra 
angelägna önskemål och satsningar.   
 

Ordförandens förslag till beslut med instämmande av övriga i presidiet: 
Utbildningsnämnden beslutar  
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UTBILDNINGSNÄMNDEN  PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum: 2017-04-03  
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att föreslå kommunfullmäktige att besluta att ta med förslaget i budget 2018 och 
beakta detta i samband med skolgårdsinvesteringar.  

Handlingar i ärendet 
Kultur- och fritidsnämndens beslut 2015-04-08, § 32, med bilagt 
medborgarförslag, dat. 2012-05-10 

Beslut och svar av beredningen för samhällsbyggnad och tillväxt 2013-01-15, § 
1 
Preliminärt underlag till beslut, dat. 2015-08-26 

Stadsplanekarta (utdrag) 

Tjänsteskrivelse, dat. 2017-03-24 

Beslut skickas till 
Kommunfullmäktige 
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KOMMUNSTYRELSEN  PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum: 2017-05-02  

 

Ordförandes signatur  Justerandes signatur  Utdragsbestyrkande 

     
 

§ 109  

Svar på medborgarförslag om en multiplan vid 
Roslättsskolan 
Dnr 2012-000344  

Beslut 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta 

att anse medborgarförslaget besvarat med hänvisning till nämndens beslut att 
beakta förslaget i samband med skolgårdsinvesteringar.  

Sammanfattning av ärendet 
Kommunfullmäktige beslutade den 14 maj 2012 att överlämna 
medborgarförslaget till beredningen för kultur och fritid för beredning. 

Utbildningsnämnden beslutar att ta med förslaget i budget 2018 och beakta 
detta i samband med skolgårdsinvesteringar. 

Vid kontakt med Bygg och miljö har det framkommit att nuvarande bollplan och 
löparbana ligger på så kallad kvartersmark med allmänt ändamål. Det finns 
möjlighet att anlägga en multiplan. Om multiplanen ska anläggas mer än 0,5 
meter över marken krävs marklov. Om bodar eller andra byggnader behöver 
placeras krävs också bygglov. Beroende på det ytskikt som ska väljas krävs 
kontakt med miljöenheten. 

Vid kontakt med tidigare rektor för Roslättsskolan har det framkommit att frågan 
om multiplan har varit uppe till diskussion i den tidigare brukarstyrelsen på 
Roslättsskolan och i föräldrasamråd, men för skolans del har det funnits 
tveksamhet kring förslagets genomförande med tanke på kostnader och andra 
angelägna önskemål och satsningar.  

Handlingar i ärendet 
Protokollsutdrag utbildningsnämnden 2017-04-03 § 40  

Tjänsteskrivelse av utredare Jan Herbertsson, daterad 2017-03-24 
Utredning av biträdande utbildningschef och dåvarande fritidschef, daterad 
2015-08-26 
Stadsplankarta 

Medborgarförslaget 
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